
Styremøte Bjelland IL 12.04.2021


Tilstede: 

Trude Tønnesland, Trygve Haugland, Sissel Vrålstad, 


Marte Eriksen, Thomas Skuland.


Hans Christoffer Høgetveit var tilstede ved første punkt på sakslista.


Saksliste


-Treningsrom

-Papirer/bank

-Ansvarsroller


-Annet


Treningsrom 


Hans Christoffer kontakter Lindesnes-kommune/Rolf Steinar Bergli for å høre om  
betaligsløsninger ift inngangs-brikker. Klubbadmin? Vipps? Evt andre lure løsninger?


Hans Christoffer sjekker og opp i vasking/vedlikehold av gulvet inne på trimrommet.

Han gir deretter tilbakemelding til Trude/Sissel.


Trude kontakter Bente Naglestad ang bruk av treningsrommet på dagtid når skolen er åpen.


Styret vedtar at trimrom-gruppa får midler til å handle inn hengsla-stang, «sikrings-ringer», tau, 
pute, radio, skap, kvalitets papir til desinfeksjon av apparater, skohylle og knagger.


Hans Christoffer handler inn dette.


Det er og ytret ønske om å få inn et par sykler til alternativ oppvarming. Disse blir satt inn fra 
hallen.


Papirer/bank


Sissel kontakter banken om å bli disponent på IL sine kontoer.


Styret vedtar at idrettslaget skal anskaffe seg 2 stk bankkort. Det ene til kasserer, det andre til 
styreleder.

Dette for å gjøre hverdagen med innkjøp og håndtering av kontanter enklere.


Ansvarsroller


Marte overtar ansvaret for sponsor-avtalene. Har en tett dialog med Sissel/Trude.

Det vart ikke sendt ut faktura på dette i 2020. Finner en løsning på dette.




Annet


-Lysløypa i Bjelland-sentrum.


Det foreligger et eldre årsmøte-vedtak om at lysløypa skal legges ned pga værendringer og lite 
bruk. Flere områder i løypa er og i såpass dårlig forfatning nå, at det ikke er forsvarlig å holde den 
åpen. Lysmastene må fjernes.


Trygve hører med anleggsteknikk- linja på Byremo Videregåendeskole om dette kan være et 
prosjekt for de.


For styret, Bjelland Idrettslag


Trude Tønnesland


